
وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی:

راهبردهای سلامت باید پشتوانه قوی پژوهشی و علمی داشته باشد
وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی 
گفت: راهبردها، برنامه ها و تصمیم سازی های 
خرد و کلان در حوزه سلامت باید پشتوانه 

قوی پژوهشی و علمی داشته باشد.
دکتر سید حسن قاضی زاده هاشمی روز 
پنجشنبه در نشست کارگروه سلامت و امنیت 
غذایی استان مرکزی در اراک افزود: تصمیم 
سازی و اظهار نظر در خصوص بیماری های 
صعب العلاج باید مبتنی بر پژوهش بوده و 
با شناخت منشاء علمی ان راهبری مسائل 

صورت گیرد.
وی توضیح داد: بروز و افزایش میزان 
سرطان به فعالیت های تولیدی و صنعت نسبت 
داده می شود باید با مستندات علمی همراه شود 
و نباید با اظهار نظرهای بدون پشتوانه علمی به 
چرخه تولید و اقتصاد که تضمین کننده معیشت 
و اقتصاد خانواده ها و کشور است بازی کرد.

وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی 
بر ایجاد مرکز تحقیقات آلاینده ها در استان 
مرکزی تاکید کرد و گفت: برای تقویت 
زیرساخت های پژوهشی در این خصوص 
وزارتخانه آمادگی هرگونه همکاری را دارد 

و تجهیزات لازم آن را در اختیار می گذارد.
دکتر قاضی زاده هاشمی ادامه داد: در 
خصوص افزایش تعداد بیماران سرطانی 
کشور، بخشی از مساله به کیفیت تشخیص 
زودهنگام بازمی گردد و البته در شناخت علل 
دیگر نباید کوتاهی شود و نیاز است با امور 
فرهنگی و تقویت موضوعات خودمراقبتی 
و تغییر سبک زیست مردم با قوت در این 
عرصه گام برداشته شود. وی در بخشی از 
سخنانش گفت: تدبیر عالمانه در تمامی زمینه 
ها از جمله حوزه سلامت سرمایه ای است 
که باید جدی گرفته شود تا بتوان طیف وسیع 
آسیب ها را مهار کرد و آهنگ توسعه و رشد 
کشور را تندتر کرد.وزیر بهداشت، درمان و 
آموزش پزشکی خاطرنشان کرد: مدیریت 
در جمهوری اسلامی بر مبنای اعتدال، تدبیر 
و امیدواری مردم بنا گذاشته شده و هرکس که 
در مسیر مایوس کردن ملت گام بردارد از مردم 
نیست و مدیران باید بکوشند با عمل و رفتار 
خود امیدواری، تدبیر و اعتدال را عملی کرده 
و از فرصت سوزی ها بپرهیزند.دکتر قاضی 
زاده هاشمی افزود: استان مرکزی با توجه به 
حجم سرویس دهی سلامت به استان های 
همجوار باید در زیرساخت های بهداشتی و 
درمانی تقویت شود. وی اظهار کرد: دانشگاه 

علوم پزشکی اراک فرصت مغتنمی برای این 
منطقه است اما به دلیل عقب ماندگی در توسعه 
آموزشی در سال های قبل با مشکلات زیادی 
مواجه شده که باید در قالب برنامه هدفمند 
در جبران سریع این مشکلات کوشید.وزیر 
بهداشت، درمان و آموزش پزشکی خاطرنشان 
کرد: در حوزه بهداشت با برنامه تحول سلامت، 
حلقه خانه های بهداشت و مرکز بهداشتی در 
یک و نیم سال اخیر در استان مرکزی تکمیل 
شده و در تمامی شهرهای زیر 20 هزار نفر 
جمعیت این استان از نظر پزشک، دارو و بهورز 
کمبودی وجود ندارد که این گامی بزرگ است.

دکتر قاضی زاده هاشمی عنوان کرد: 
بیمارستان 64 تختخوابی ایت الله خوانساری 
اراک به عنوان قطب تشخیص و درمان سرطان 
غرب کشور با مشکل پشت نوبتی درمان مواجه 
است که طرح توسعه این بیمارستان با کمک 
خیران کلید خورده و وزارت بهداشت و 
درمان در کمک برای تکمیل و تجهیز آن از 

هیچ کوششی دریغ ندارد.
وی عنوان کرد: نوسازی بیمارستان ولیعصر 
)عج( اراک نیز با سه نوبت کاری توسط پیمانکار 
در سالهای اخیر شتاب گرفته و امید است در 
سفر رئیس جمهوری به این استان تصمیم موثر 
برای تامین منابع مالی مورد نیاز و تسریع در 
ساخت این بیمارستان مادر تخصصی گرفته 
شود. دکتر قاضی زاده هاشمی عنوان کرد: 
پیشنهاد استان مرکزی در خصوص بناهای 
فرسوده درمانی این خطه تجمیع امکانات 
تخصصی بیمارستان ها در قالب یک مرکز 
درمانی یکهزار تختخوابی است که امید است 
با برنامه هدفمند از سوی مدیریت ارشد استان 
مرکزی و تکیه بر ارزش افزوده املاک مازاد 
درمانی به زودی کلید بخورد. وی گفت: صنایع 
استان مرکزی باید با جدی گرفتن مسئولیت 
اجتماعی در تقویت زیرساخت های سلامت 
مشارکت فعالانه داشته باشند و خلاء مرکز 
درمانی سوانح و سوختگی را که با توجه به 
صنعتی بودن منطقه یکی از نیازهای مهم و 
پایه برای این خطه است با همراهی خود 

محقق کنند.
  برنامه تحول سلامت رضایتمندی مردم در

حوزه بهداشت و درمان را گسترش داد
استاندار استان مرکزی در این نشست 
گفت: اجرای برنامه تحول سلامت در این 
استان رضایتمندی مردم از حوزه بهداشت و 

درمان را گسترش داده است.

محمود زمانی قمی افزود: دولت تدبیر و امید 
با اجرای این برنامه در کشور و استان مرکزی 
توانسته آثار رضایتمندی وسیعی را در حوزه 
بهداشت و درمان ایجاد کند اما تا شرایط ایده آل 
فاصله زیاد است. وی بیان کرد: دانشگاه علوم 
پزشکی اراک در ابتدای فعالیت دولت یازدهم 
با یکهزار و 500 میلیارد ریال بدهکارترین 
دانشگاه علوم پزشکی کشور بود که با همکاری 
موثر مجموعه وزارتی و نمایندگان مجلس، این 

بدهی ها مستهلک شده است.
استاندار استان مرکزی ادامه داد: دو هزار و 
354 تخت مصوب بیمارستانی در این استان 
وجود داد که دو هزار و 43 تخت آن فعال است 
و از مجموع 20 بیمارستان فعال در این استان 
سه بیمارستان با مدیریت تامین اجتماعی، یک 
بیمارستان خصوصی و 16 بیمارستان دولتی 
است. زمانی قمی بیان کرد: ضریب اشغال تخت 
در این بیمارستان ها 50 درصد است و تا قبل 
از اجرای برنامه تحول سلامت ضریب اشغال 

تخت در این استان پایین بود.
وی، تجمیع دو بیمارستان امیرکبیر و 
طالقانی در قالب یک بیمارستان یکهزار 
تختخوابی، تسریع در تکمیل بیمارستان های 
64 تخت خوابی آیت الله خوانساری و 320 
تخت خوابی ولی عصر )عج( را از مهمترین 

نیازهای جدی حوزه سلامت عنوان کرد.
استاندار استان مرکزی اضافه کرد: دانشگاه 
علوم پزشکی در سال های گذشته به دلایل 
مختلف و سهم اعتبارات آموزشی از نرم 
کشوری عقب مانده که این نقصان باید جبران 
شود. زمانی قمی گفت: صدور مجوز برای 
تامین نیروی انسانی بیمارستان های نیمه کاره 
خنداب، فراهان، بهسازی ناوگان آمبولانس، 
صدور مجوز در شهر اراک برای ایجاد مرکز 
تصویر برداری و تشخیصی با مشارکت بخش 
خصوصی، ایجاد بخش آنژیوگرافی در ساوه، 
جبران کمبود اعتبار بیمارستان های کمیجان، 
تفذش، آشتیان، دلیجان، محلات و خمین از 

دیگر نیازها و مطالبات است.
 تامین زیرساخت های درمانی قوی در 

استان مرکزی یک ضرورت است
نماینده مردم اراک،کمیجان و خنداب 
در مجلس شورای اسلامی گفت: تامین 
زیرساخت های درمانی قوی در استان مرکزی 

یک ضرورت است.
عباس رجایی افزود: استان مرکزی به عنوان 
استان معین تهران است و در صورت برخی 

اتفافات احتمالی باید زیرساخت های قوی 
درمانی برای ارائه خدمات داشته باشد در 

حالیکه این مهم وجود ندارد.
وی بیان کرد: نوسازی بیمارستان ولی عصر 
)عج( در زمان مجلس هفتم مصوب شده و در 
یک دوره 10 ساله رکود داشته اما در دو سال 
گذشته به روال افتاده و برای تسریع در تکمیل 
آن نیاز به کمک وزارت بهداشت و درمان و 

آموزش پزشکی دارد.
نماینده مردم اراک، کمیجان و خنداب در 
مجلس شورای اسلامی ادامه داد: بیمارستان 
سوانح سوختگی نیز از مصوبات سفرهای 
دولت قبل است که محقق نشده و با توجه به 
صنعتی بودن و احتمال اتفافات آتش سوزی 

ایجاد این بیمارستان امری ضروری است.
رجایی گفت: در صورت نبود امکان ایجاد 
این بیمارستان باید بخشی ویژه و مجهز در 
بیمارستان جنرال ولیعصر )عج( برای این 

منظور لحاظ شود.
وی اظهار کرد: کمک وزارت بهداشت برای 
تکمیل بیمارستان آیت الله خوانساری که پیگیر 
امور تشخیصی و درمان سرطان است، نیز از 

دیگر ضروریات این استان است.
نماینده مردم اراک، کمیجان و خنداب در 
مجلس شورای اسلامی اضافه کرد: هم اکنون 
این بیمارستان 64 تخت بستری و 80پشت 

نوبتی دارد.
رجایی گفت: استقرار سایت اتمی در 
خنداب افتخار کشور است اما این شهرستان 
از نظر بهداشت و درمان و اقدام های پدافند 
غیرعامل پزشکی بسیار ضعیف است که نیاز 
است وزارت بهداشت و درمان و آموزش 
پزشکی و سازمان انرژی اتمی با جدیت 
بیشتری در این رابطه کار کنند و تکمیل 
بیمارستان نیمه کاره این شهرستان سرعت 
بخشند.وی بیان کرد: ایجاد مرکز تحقیقات 
آلاینده ها در اراک نیز یک ضرورت است که 

نباید از کنار آن به راحتی گذر کرد.
نماینده مردم اراک، کمیجان و خنداب در 
مجلس شورای اسلامی افزود: سمن های 
حوزه سلامت کارهای بزرگی در استان مرکزی 
انجام داده اند که باید مورد حمایت قرار گیرند.

رجایی گفت: شهر اراک به عنوان نمونه 
کشوری شهر سالم از منظر غذا تعریف شده 
که اصلاح غذا از مزرعه تا سفره را دنبال می 
کند و دانشگاه علوم پزشکی باید در این قضیه 

بسیار پررنگ وارد شود.

ضرورت همدلی و همزبانی فولاد مردان کشور
| مجید مرادیان | 
با توجه به طرح موضوعات مهم درخصوص مشکلات و تنگناهای صنعت 
فولاد کشور که در شرایط  فعلی تحت تأثیر رکود بازار جهانی فولاد، بازار داخل 
کشور نیز با رکود بی سابقه ای مواجه  شده و مشکلات عدیده ای برای این صنعت 
استراتژیک بوجود آورده است  موارد ذیل  برای دولتمردان تصمیم ساز و مردان 

جبهه صنعت فولاد قابل تأمل وتوجه است:
1.  حمایت از تولید داخل : همگان سخنان مقام معظم رهبری را در دیدار 
جمعی از کارگران کشور درتاریخ 1394/2/9  درارتباط با توجه ، استفاده و بکار 
گیری تولید داخلی می دانند. ایشان در این خصوص خطاب به وزیر محترم تعاون، 
کار و رفاه اجتماعی فرمودند:  من خواهش میکنم در دولت مطرح کنید، اصرار 
کنید، پافشاری کنید که اشیائی که جزو مصارف دولتی است، مطلقاً از خارج نیاید. 
این یک قلم عمده است، یک قلم بزرگ است؛ چون دولت با دامنه ی وسیعی که 
دارد، مصرف کننده ی درجه یک است. نگویند که ما فلان چیز را میخواهیم، الان 
لازم داریم، تولید داخلی اش نیست، ناچاریم از بیرون بیاوریم. خب، شما مگر 
برنامه ریزی ندارید؟ شما که امروز احتیاج دارید، چرا امروز میگویید؟ میخواستید 
دو سال پیش بگویید تا تولیدکننده ی داخلی فرصت داشته باشد برنامه ریزی کند، 
بسازد، امتحان کند، تجربه کند تا امروز دست شما برسد. اینها مسائل مهمّی است؛ 
اینها مسائل کوچکی نیست. دولت تصمیم بگیرد در هیچ یک از چیزهایی که 
مصرف میکند، از قلم و کاغذ روی میز گرفته تا ساختمان سازی تا بقیهّ ی چیزها، 
هرآنچه در داخل قابل تولید است، خودش را از خارج ممنوع کند، بر خودش 
حرام کند.رهبر معظم انقلاب در زمینه ضرورت مصرف کالاهای داخلی در 
دستگاههای دولتی افزودند: دولت جلوی سهل گرایی و خدای ناکرده سوء 
استفاده را بگیرد. ایشان مبارزه قاطعانه و عملی با قاچاق را یکی دیگر از عوامل 
بسیار مؤثر در تقویت تولید داخلی برشمردند. ایشان افزودند: البته واردات برخی 
کالاها در اختیار بخش خصوصی است اما دولت می تواند با نظارت و هدایت بر 

واردات، از وارد شدن لطمه به تولیدات داخلی جلوگیری کند.
بنا بر این با عنایت به اتمام حجت مقام معظم رهبری،  حرکت در جهت 
خلاف این بیانات ارزشمند مغایرت با رهنمود های معظم له و موجب لطمات 
جبران ناپذیر به رشد و توسعه تولید داخلی  و موجب از بین رفتن سرمایه های 

ملی می باشد.
2. پرهیز جدی از جزیره ای عمل نمودن فولاد سازان کشور: در عصر حاضر 
برنامه ریزی و عملکرد جزیره ای  بدلیل اتلاف منابع و کاهش بهره وری و 
اثربخشی فعالیتها منسوخ گردیده و امروزه شاهد هستیم که صنعت گران جهانی 
برای تثبیت جایگاه خود و حضور موفق عرصه رقابت منطقه ای و بین المللی 
خصوصا« در شرایط رکود سیاست ها و برنامه های واحدی را  اتخاذ می کنند. در 
داخل کشور ما نیز اگرچه در  برخی مجامع همچون انجمن تولید کنندگان فولاد 
مباحث مشترکی مطرح می شود ولیکن به نظر می رسد این جمع به همگرایی‹ 
همدلی و همزبانی بیشتری نیاز دارد. آنچه در این برهه حساس که منافع ملی 
و صنعت فولاد به شدت در حال تهدید هستند مهم و تاثیر گذار است، برنامه 
ریزی و اجرای رویکردهای واحد و تاکید بر اجرایی شدن آنها است واین مهم 
تنها با تشکیل کارگروهی  مشترک وعملیاتی از همه دست اندر کاران دولتی 
و خصوصی صنعت فولاد تعیین اهداف و اولویت ها و برنامه ریزی و اجرای 

منسجم محقق میگردد.
3.   نقش و رسالت رسانه ها : همگان می دانیم  که در عصر حاضر با گسترش 
رسانه های ارتباط جمعی اعم از نوشتاری، صوتی و تصویری و ...  با گونه های  
مختلف آن بسیاری از تحولات اجتماعی، فرهنگ،  سیاسی و اقتصادی با ابزارها 
و توانمندی های رسانه ای محقق شده و می شود و بسترگسترده و مناسبی 
جهت اطلاع رسانی در جهت حمایت از تولید داخل فراهم است و با عنایت 

به وجود روزنامه نگاران و خبرنگاران توانمندی که
ادامه در صفحه 10

رئیس اتاق ایران:یادداشت

تولید چشم انتظار نقدینگی است
رئیس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و 
کشاورزی ایران هم گفت: بسته اقتصادی 
دولت مسکن چند ماهه اقتصاد تا پایان سال 
94 است. محسن جلال پور افزود: پیش بینی 
هایی که ما و اقتصاددانان کشور برای سال 95 
داریم این است که اگر تمهیداتی برای سال 94 
انجام ندهیم در سال آینده نمی توانیم از فرصت 
به وجود آمده استفاده کنیم. وی اضافه کرد: فکر 
می کنیم مهمترین و اصلی ترین مشکل امروز 
کشور، اقتصاد و در اقتصاد کشور مهمترین 
معضل، نقدینگی است و برای رفع آن راهی جز 
جذب سرمایه گذاری خارجی نداریم. جلال 
پور با بیان اینکه باید سرمایه گذاری خارجی 
را مدیریت کنیم، گفت: پیشنهاد اتاق ایران این 
است که در دوران پساتحریم و آمد و رفت 
هیئت ها و باز شدن فضای تعاملی، جدیت 
کامل برای جذب سرمایه گذاری خارجی در 
کشور اتفاق بیفتد. وی افزود: بدهی های دولت، 
طرح های نیمه تمام، هزینه های جاری و بالای 
دولت و مشکلاتی که دولت دارد همچنین 
قیمت پایین نفت، این امکان را به ما نمی دهد 
که در توسعه اقتصادی و خروج از رکود از 
منابع کنونی دولت استفاده کنیم از این رو راهی 
غیر از جذب سرمایه های خارجی و سرمایه 
های ایرانیان خارج از کشور نداریم. رئیس 
اتاق ایران گفت: فضای آرام، شرایط مناسب، 
تأمین امنیت سرمایه گذاری و بهبود فضای 
کسب و کار از مواردی است که باید در جذب 
سرمایه گذاری خارجی به آن اقدام کنیم که در 
این باره اتاق هم راهکارها را ارائه کرده و هم 
آماده همکاری است. جلال پور افزود: همیشه 
گفته ایم که شرایط فعلی را ترجیح می دهیم تا 
اینکه دولت بزرگتر شود زیرا همه مشکلات ما 
ناشی از سرمایه گذاری ها و توسعه در بخش 
دولتی است. وی گفت: معتقدیم باید دولت 
همه توان خود را برای ایجاد فضای مناسب 
سرمایه گذاری مشترک بخش خصوصی بکار 
بندد و به جای اینکه دولت خود برای سرمایه 
گذاری و جذب سرمایه ها ورود کند فضای 
سرمایه گذاری و شرایطی مانند تأمین امنیت 
سرمایه گذاری را ایجاد کند تا بخش خصوصی 
از این ظرفیت برای سرمایه گذاری استفاده کند. 
رئیس اتاق ایران در پاسخ به پرسشی درباره 
طرح فروش اقساطی کالا و خودرو و اینکه 
آیا بهتر نبود به جای آن، طرح خروج مسکن از 
رکود کلید می خورد؟ گفت: با میزان منابعی که 
اختصاص داده شد نمی توانستند در مسکن 
ورود کنند زیرا 10 و 25 میلیون تومان ارقامی 

نیست که بازار مسکن را به حرکت در آورد.

معاون بیمه مرکزی:

خارجی ها بیمه های ایرانی را می خرند
معاون رئیس جمهور:

 قیمت دلار 
به زودی کاهش می یابد

معـاون رئیس جمهـوری و رئیس 
سـازمان مدیریـت و برنامـه ریـزی 
کشـور بـا بیـان اینکـه در روزهـای 
آینـده نـرخ دلار کاهـش مـی بابـد، 
گفـت: نـرخ ارز در بودجـه سـال 95 

هماننـد نرخ سـال گذشـته اسـت.
محمدباقـر نوبخـت بـا اشـاره به 
افزایـش نـرخ ارز در روزهـای اخیـر 
افـزود: بانک مرکزی مدیریت شـده 
اقـدام می کنـد و بـازار ارز بـار دیگر 
تعـادل خـود را به دسـت مـی آورد.

رئیس سـازمان مدیریـت و برنامه 
ریـزی کشـور بـا بیـان اینکـه بانـک 
مرکـزی بـرای بازگشـت ثبـات بـه 
بـازار ارز راهکارهـای وی ـژه خـود را 
دارد، گفـت: به زودی شـاهد کاهش 

قیمـت ارز خواهیـم بود.
وی دربـاره نـرخ ارز در بودجـه 
سـال 95 نیز گفـت: نرخ ارز نسـبت 
به سال گذشـته تغییری نخواهد کرد 
و لایحـه بودجـه بـا همان نرخ سـال 

گذشـته بسـته می شود.
براسـاس لایحـه بودجـه دولـت 
و تصویـب نماینـدگان نـرخ ارز در 
بودجـه سـال 1394، 2 هـزار و 850 

تومـان بود.

5

هشدار به قراردادهای سفیدامضا؛

رونمایی از مدل جدید امنیت شغلی
صفحه2

رییس سازمان جنگل ها خبر داد:
 کشف 1700 متر مکعب 

چوب قاچاق

وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی:
 110 هزار تعاونی تولید 
در دولت یازدهم ایجاد شد 28

رییس شورای بازرگانی ایران و ترکیه اعلام کرد:

 افزایش تبادلات 
ایران و ترکیه

2

رییس اتحادیه طلاوجواهر پیش بینی کرد:

 رونق بازار طلا و سکه 
در آینده  نزدیک

2

معاون وزیر راه و شهرسازی تأکید کرد:

تثبیت  نرخ کرایه های ناوگان 
مسافری جاده ای برای ایام اربعین 

3

مدیرعامل شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی:

 افزایش قیمت بنزین 
منتفی است

4

رئیس کل بانک مرکزی علام کرد:

 سوئیفت دوباره 
فعال می شود

5
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